



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

July 14, 2020

Dear WCS Community,

The Sterling Heights Police confirmed that earlier today there was an altercation on the property at Willow Woods Elementary involving a group of men, resulting in a weapon being discharged in the air.

The purpose of this letter is to let you know that no students or programs were operating in the school, and the police responded quickly. Most important, no students or staff were involved and the police are conducting a full investigation.

Any details regarding the follow-up to this incident should be directed to the Sterling Heights Police Department 586-446-2800.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

14 يوليو 2020

عزيزي WCS المجتمع ،

وأكدت شرطة مرتفعات الجنيه الاسترليني أنه في وقت سابق اليوم كانت هناك مشادة على الممتلكات في مدرسة ويلو وودز الابتدائية التي تنطوي على مجموعة من الرجال، مما أدى إلى إطلاق سلاح في الهواء.

الغرض من هذه الرسالة هو إعلامك أنه لا يوجد طلاب أو برامج تعمل في المدرسة، وقد استجابت الشرطة بسرعة. والأهم من ذلك، لم يشارك أي طلاب أو موظفون، وتجري الشرطة تحقيقاً كاملاً.

أي تفاصيل تتعلق بمتابعة هذا الحادث يجب أن توجه إلى إدارة شرطة مرتفعات الجنيه الاسترليني 2800-446-586.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه

المشرف